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Protokół  z Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 18 czerwca  2019 r. z dnia 18 czerwca  2019 r. 

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Rozliczenie  realizacji  zadań  gminy  wynikających  z  Ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i

porządku w gminach – harmoogram działań.

2 Opiniowanie materiałów Sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

3 Sprawy różne 

 Czas trwania posiedzenia  od 15.15  –  

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych  8 z 9

 Nieobecna I. Owczarz 

 Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk 

 Naczelnicy : Małgorzata Skiba, Anna Młodecka 

 Marcin Łazarz Pracownik wydziału 

 Kierownik MZGK 

 Dyrektor MOSiR 

Przebieg obrad: 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk –  wita  wszystkich  na  posiedzeniu  komisji,  odczytanie

tematów posiedzenia. Proszę przedstawiciela MZGK o krótkie zreferowanie. 

Ad. 1 Rozliczenie realizacji zadań gminy wynikających z Ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w

gminach – harmoogram działań.

Łukasz Wysocki kierownik MZGK – w materiałach przedstawiliśmy zarys naszych prac, zajmujemy

się  utrzymaniem porządku w mieście  wszystko czy się zajmujemy  zostało wyszczególnione w

materiałach. W akcji zima  wykonywaliśmy prace z zakresu  oczyszczania miasta , łataliśmy ubytki

w drogach. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – w temacie mamy rozliczenie myślę, że radni będą mieć pytania

w temacie akcji  zima. Faktycznie widać służby pracujące przy terenie zielonym . Czy radni maja

pytania 

Ewa Fronczek- czy zakończył się  przetarg na nasadzenie  kwiatów, wazonów przy osiedlach? 
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Łukasz Wysocki– chyba już została podpisana umowa 

Elżbieta Dmitruk -  z powodu deszczu w maju przesunęły nam się wszystkie prace nam się opóźniły

teraz  już  zaczyna  się  teraz  coś  dziać,  pierwszy  przetarg  nam  nie  wyszedł,  musieliśmy  rozpisać

kolejny przetarg w tej chwili już mamy wyłoniona firmę , ale to jeszcze chwilkę potrwa. 

Wojciech Maćkowski – jeśli w MZGK-u jest zamiatarka to proszę o porządek przy ul. Ogrodowej 

i  na mniej uczęszczanych ulicach . 

Łukasz Wysocki  – zwrócimy na to uwagę,  ale żadna zamiatarka nie robi  tego zbyt  dokładnie,  

a mieszkańcy dzwonią bo się strasznie kurzy. 

Zofia Bazańska – Siemianowicka  ubytki nie zostały uzupełnione proszę podjąć działania

Łukasz Wysocki – ubytki miały zostać wykonane, ale wstrzymały nas deszcze

Zofia Bazańska -  w materiałach jest informacja o ręcznym zamiataniu schodów o jakie schody

chodzi ?

Łukasz Wysoki  – wszystkie schody, które znajdują się na terenach gminnych .

Zofia Bazańska – akcja zima moja dzielnica podlega pod powiat, ale miasto w swoim rejonie było

posprzątane.

Elżbieta Dmitruk – zima nie trwała długo, ale ten okres temperatur +1  - 1  to spowodowało, że to

co się  w czeladzi  działo  przechodziło wszelkie  powiat nie ma pieniędzy,  więc wykonywaliśmy

podsypywania  tych najgorszych miejsc, to spowodowało, że brakło nam 30 000 zł i musieliśmy

robić przesunięcia za państwa zgodą, żeby  dokupić sól,  bo powiat ma znikome środki i pewnie 

w tym roku znowu będzie to samo .

Małgorzata Chojnacka – basen na dziekana , czy on nie powinien być czysty?

Łukasz Wysocki –  baza nasza jest nieduża i wykorzystujemy ten basen na własne potrzeby.

Elżbieta Dmituk – na ten moment musi tak zostać bo nie mamy środków, aby cokolwiek tam zrobić

i nie mamy innych rozwiązań.

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  – proszę zwrócić uwagę na ulicy Szyb Jana, Dehnelów  firma

przekopuje  i wygląda to podejrzanie , czy nie zakopywane są tam odpady  proszę sprawdzić, czy

podczas tej rekultywacji  nie dzieją się inne rzeczy.  Przejdziemy teraz do analizy sytuacji gminy  

z zakresu odpadami za rok 2018 przygotowany przez wydział. Z tego raportu wynika, że zmniejszyła

się ilość odpadów zmieszanych do poprzedniego roku. Liczba segregowanych nam wzrasta co jest

pozytywne,  wiem,  że  jesteśmy  przed  dużymi  zmianami  czeka  nas  przetarg  i  spodziewamy  się

wzrostu. 
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Małgorzata Skiba – wzrost stawek będziemy na pewno 50% nie wiemy, czy to nie będzie za mało .

Będziemy  ogłaszać przetarg i zobaczymy co nam wpłynie mamy rozeznanie w innych gminach i na

pewno stawki wzrosną. 

Elżbieta Dmitruk – z sygnałów z innych gmin wiem, ze wpływają ofert o 100% wyższe.  

Marcin Łazarz – z tego co wiem wpływy starczają na pokrycie opłat . Prowadzimy PSZOK i  tam 200

ton jest przyjmowanych odpadów, nasi mieszkańcy zaczęli z tego korzystać. Głownie wzrost jest  

w   odpadach zielonych wzrost w materiałach budowlano-remontowych i to  oszacowaliśmy to przy

przetargu. Ilość zmieszanych odpadów trzyma się na tym samym poziomie. Zmieszane na ten rok

był  30 %  spełniamy wymagania na następny jest  40% skok o 10 %.  Musielibyśmy odpadami

gospodarować perfekcyjnie , zmienił się rynek surowców wtórnych , jest problem ze zbyciem tych

produktów na dzień dzisiejszy trzeba jeszcze dopłacić i wszyscy zaczynamy mieć z tym problem. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – jest  bardzo dużo restrykcji , wymagań względem gminy,

czy możemy mówić o wsparciu ze strony rządu w tym zakresie?  

Marcin  Łazarz – wszystko scedowane jest na gminy, a w ślad za tym nie idą pieniądze, w ustawie

jest napisane, ze gmina ma obowiązek.  Koszty rosną tym np. opłata marszałkowska za składowanie

odpadów  i  trzeba dodatkowo płacić.  Rosną koszty  transportu,  koszty  pracownicze,  prąd,   jest

projekt,  że  śmieciarki  muszą  być  elektryczne  problemów  będzie  coraz  więcej,  prowadzimy

edukację w szkołach i w  gimnazjach, każda klasa miała spotkania z zasady segregacji również

takie prelekcje były  w przedszkolach. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – jak ze starszymi czy jakieś działania będą podejmowane. 

Marcin Łazarz – łatwiej nam trafić do młodzieży, w nowej ustawie będę regulacje jaki to  będzie

odpad źle zmieszany. Po ilości segregacji jest  co raz lepiej, ale musimy więcej.

Elżbieta Dmitruk -  zapraszamy państwa na wycieczkę do Chorzowa, warto zobaczyć jak kolejne

frakcje są wydzielane. Widziałam i zupełnie inaczej podchodzi się do segregacji śmieci. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  – bardzo chętnie  pojedziemy może październik,  listopad .

Coraz więcej słyszymy o  akcjach Miasto bez plastiku, czy miasto szykuje się do tej akcji?

Elżbieta  Dmitruk  –  myślę,  że  tak  ,  cały  maj  skupialiśmy  się  na  wielu  inwestycjach  oraz  na

organizacji dni czeladzi, czekamy , aż szef wróci i to będzie pierwszy temat, który poruszymy.  

W sosnowcu jest  już  taki  automat,  niektóre  projekty  są  fajne  na  początku fajnie  funkcjonują,  

a później sami wiemy jak to jest. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – kolejny punkt 

Ad. 2  Opiniowanie materiałów Sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 
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Projekt Nr DU 91
w sprawie: uchylenia Uchwały nr VIII/124/2019 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 22 maja 2019 r. 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/301/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 lutego 2016 r.  

w sprawie określenia zasad wnoszenia cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach z udziałem

Gminy Czeladź

Anna Młodecka – w tej uchwale wkradł się błąd jest to prawo miejscowe – prosimy o podjęcie

uchwały  i następny projekt  jest już prawidłowy. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu –  8

Projekt Nr DU 92
w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXII/301/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 lutego 2016 r.  
w sprawie określenia zasad wnoszenia cofania i zbywania udziałów i akcji w spółkach z udziałem
Gminy Czeladź

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

 

Projekt Nr DU 88
w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze bezprzetargowej, dotychczasowemu

dzierżawcy, nieruchomości, na podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej  na czas

oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Pytań nie było. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 93
w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działek oznaczonych

numerami:  53/12,  55/5  arkusz  mapy  4,  4  arkusz  mapy  6  o  łącznej  powierzchni  0,4112  ha
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położonych w Czeladzi

Anna Młodecka  - to działki, które leżą u zbiegu ul, Wojkowickiej i Rolniczej teren  wąski długi ,

działki osoby prywatnej zwiększają kompleks działek gminnych propozycja, żeby nabyć będziemy

negocjować o jak najniższą cenę.  

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

Projekt Nr DU 94
w sprawie:  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  oznaczonej  numerami działek 46/1,  47/1
arkusz mapy 11 o łącznej powierzchni 0,0406 ha położonej w okolicy ulicy Grodzieckiej w Czeladzi
Anna  Młodecka  – teren  nad  inwestycją  LIDL,  a  osiedlem  wąska  długa  działka  wokół  nie  ma
nieruchomości gminnych , jest akcent osoby prywatnej o nabycie. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

+ Projekt Nr 100

w sprawie przekazania Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii zadań z zakresu organizowania publicznego 
transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich 

Małgorzata Skiba – podjęcie tej uchwały jest konieczne celem zawarcia porozumienia pomiedzy 
gminami będącymi członkami metropolitarnego – a Górnośląsko – Zgłębiowską Metropolią, gdyż 
KZK GOP zostaje wykreślony z rejestru zwiozków.  Przedmiotem będzie przekazanie przez te gminy 
zadań z zakresu organizowania publicznego transportu zbiorowego. 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 8
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 8

+ Projekt Nr 98 

w sprawie udzielenia z budżetu miasta Czeladź dotacji na dofinansowanie kosztów prac 
konserwatorskich, restauratorskich i robót budowlanych polegających na wykonaniu projektu 
budowlanego dla zadania: „Kompleksowy projekt termomodernizacji, systemu ogrzewania  
i wentylacji kościoła pod wezwaniem św. Stanisława Biskupa Męczennika w Czeladzi”. 
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Małgorzat Skiba – uchwała jest konsekwencją przyjętych w budżecie środków. Ksiądz złożył 
wniosek zgodnie z regulaminem  o dotacje  we wrześniu ubiegłego roku . Zebrała się komisja 
powołana przez burmistrza , która protokołem przyjęła wniosek, wniosek jest poprawny . Zgodnie z
ustawą O ochronie zabytków i opieki nad zabytkami ,  taką dotację może udzielić Rada Miejska 
uchwałą. Jest to kwota 100 000 zł nie więcej niż 50 % - to jest na projekt ogrzewania. 
Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – czy ksiądz aplikował jeszcze do innych instytucji o jakieś
środki? 
Małgorzat Skiba – będzie aplikował 
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 4
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 1
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  3
Obecnych na posiedzeniu – 8

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękuję  kolejny punkt 

Ad. 3. Sprawy bieżące – brak 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i  zamykam

posiedzenie komisji.

Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk        Patrycja Juszczyk 

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  …………….

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 
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